
1 
 

 

Något att minnas av PROs verksamhet under 50 år 

 

1964  Initiativtagare till bildandet av en pensionärsförening i Kil var Britta  

          Johansson som efter Riksorganisationens påtryckning kallade till en  

          Luciafest den 16 december L964. 25 personer infann sig på mötet som  

          hölls på Pensionärshemmet Hagagatan 6.  

          Distriktsordföranden Harald Olsson som var inbjuden redogjorde f ör  

          pensionärsrörelsens syfte och målsättning. 

          Samtliga närvarande anmälde sig som medlemmar i organisationen.  

          En styrelse väljs där Carl Peterson utses till ordförande.  

          Till kassör utses Agnes Öhman och till sekreterare Hugo Persson. 

          Ett första startkapital insamlas som kollekt och inbringade kr. 26.50 

1965 Detta flöjdes av ett styrelsemöte den 16 januari på Hagagatan 6.  

          Nu drogs riktlinjer upp för det kommande årsmötet som skulle  

          genomföras den 22 februari 1965. 

          Vid årsmötet den 22 februari valdes 7 ordinarie ledamöter för två år och  

          två suppleanter för ett år vardera:  

          Ordförande Carl Peterson  

          Kassör Agnes Öhman 

          Sekreterare Hugo Person 

          Årsavgiften beslutas till 5 kr 

 

1966 Nästa möte 11/5 hölls i Kyrksalen och 37 medlemmar kom. Avgifter för 

          kaffe vid möten kronor 1.50 Årsavgiften oförändrade kronor 5: - 

 

          Styrelsen fick i uppdrag att ordna resor på bästa sätt. 

 

1967 Årsmöte den 2/2, övriga möten genomförs i Kyrksalen 29/6 och 5/10 

             5/8  resa till Norge med 50 deltagare 

          15/12 Luciafest. 
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1968 4 möten genomförs under året varav årsmötet den I9/2 alla  Folkets Hus. 

          Information om kostvanor för äldre. 

          29/10 Samkväm med 70 deltagare. 

          18/12 Samkväm i Centralskolans aula med 50 deltagare 

          8/6 Bussresa till Oslo med 42 deltagare 

          4/9 startades gymnastik 
 

 

 

1969 27/3 Årsmöte i Centralskolan 

         1 0/12 5 årsjubileum med samkväm på Kils Hotell med 85 deltagare 

         12/6 Resa runt Klarälvdalen 

         18/6 Resa till Kolmården och Julita 

         25/9 Möte i Folkets Hus 

         3 Studiecirklar har genomforts om olika resmål 

         Syjuntan har startat sitt arbete visst material till lotteri 

 

1970 4 möten har genomförts varav årsmöte den 27/2. 

         26/2 Möte i Centralskolan med information om sjukvård. 

         23/9 På Kyrkans Gård 

         24/10 På Centralskolan med 115 deltagare varav 35 från Högboda. 

         14/12 Samkväm på Järnvägshotellet med 115 närvarande. 

 

1971 Mötesverksamheten ökade nu och redovisas enligt följande:  

          2/2 Möte i kyrksalen. 

         17/3 Årsmöte i Kyrksalen årsavgiften höjs till 8 kr 

          3/5 Möte på Kyrkans Gård med 75 närvarande 

          2/6 Möte på Kyrkans Gård 

1/10 Möte på Kyrkans Gård, styrelsen får i uppgift att klara löpande ärenden.  

         24/11 Möte på Kyrkans Gård med 70 deltagate 

         17/12 Möte på Kyrkans Gård med 70 deltagare Kils lucia med tärnor.   

         14/6   Resa till Tjörn och Bohuslän 68 deltagare. 

          1/10   Resa till pensionärernas dag i Ransäter med 30 deltagare. 
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1972 8 möten genomförs varav årsmötet den 22/2 i Kyrksalen med 77 

          deltagare 

          Deltagandet i övriga möten varierar mellan 60 och 75. 

          En ny lokal har prövats, Terapilokalen i Kil vid 3 av dessa möten. 

          2 studiecirklar har genomförts och bingo har startats. 

          Den 11/3 genomfördes ett besök på ålderdomshemmet med      

          underhållning. 

 

1973 8 möten har genomförts varav årsmöte den 1l3 i Kyrkans Gård 90                         

          deltagare. 

          Kyrkans Gård och Terapilokalen har utnyttjats för dessa möten. 

          Resonemang om resor förekommer på nästan alla möten 

          Den 14/12 kommer Lucia från scouterna i Kil. 
 

1974 Den stora aktiviteten har nu blivit möten varför vi redovisar de 10 som 

          genomforts: 

         5/2  Möte i Centralskolan med75 deltagare information om reflexer. 

         8/3  Årsmöte på Kyrkans Gård med 130 deltagare. 

         9/4  Möte i Terapilokalen med information om färdtjänst. 

         8/5  Möte: 3 resor om 2 -3 dagar kommer att genomföras. 

        14/5 Möte på Kyrkans Gård 

         13/8 Möte på Kyrkans Gård 

         20/9 Möte på Kyrkans Gård 3 resor har genomförts med ett underskott på  

   1866 kronor 

         Studiecirkel "Bygd i förvandling startas" 

         22/10 Möte i skolans matsal med 74 deltagare. 

         22/11 Möte i Centralskolan, beslut studiecirklar subventioneras med I/3 

          7/12 Jubileumsmöte på Kyrkans Gård Hugo Person ger en historik. 

         Medlemsantalet är vid årets slut 150 st. 

 

1975 Mötesantalet fortsätter att vara högt och årsmötet genomfördes 14/3 

          En resa har genomförts till Älvdalen med 60 deltagare. 

          En resa har genomörts till Sydnorge med 34 deltagare. 

          7/12 föreslår kommunen bildande av ett pensionärsråd vilket bifalls 
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1976 2/2 Beslutas att priset på kaffe vid möten ska vara 2 kronor 

          9/3 genomförs årsmötet. 

 

1977  Årsmöte 17/2. 

 

1978 Årsmöte 31/3 Föreningen har nu 197 medlemmar. 

 

1979 Årsmöte 16/3 i Centralskolans aula. 

          Distriktets ordförande Maja Björklund deltar. 

          Vi ha nu blivit 200 medlemmar.  

          8 möten genomförts under året. Ett omfattande reseprogram 

          Inköp av bandspelare och två högtalare. 

          Dans på Folkets Hus. 

 

1980 Årsmöte 21/3 i Kyrkans Gård i bollhallen. 

          8 möten genomförts under året. Mest skrivelser och rapporter. 

 

1981 Årsmöte 20/3 i Filadelfiakyrkan. 

          8 möten har genomförts under året alla på Kyrkans Gård. 

          Vi får tycka till om utbyggnad av äldrevården i Kil. Smeden eller 

          Dalliden. Vi föredrar Smeden. 

          Medlemsavgiften höjs till 30 kronorlår 

 

1982 Årsmöte l5/3 i Folkets Hus. 

          8 möten genomförs under året i Kyrkans Gård. 

          Kommunalt bidrag till dans har sökts flera gånger men avslagits. 

          Att anskaffa en fana till 20 årsjubileet diskuteras och även beslutas. 

 

1983 Årsmöte 24/3 i Folkets Hus. Totalt 8 möten som hålls i Kyrkans Gård. 

 

1984 Årsmöte 17/2 Riksordföranden Lars Sandberg medverkade. 

          Totalt har 9 möten genomförts i Folkets Hus. 

           6 studiecirklar och 4 resor har genomförts under året. 
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1985 Årsmöte 

          Då ordinarie sekreteraren lvar Lindblom insjuknat under året har Olle 

          Kasslo upprätthållit tjänsten fram till årsmötet. 

          Årsavgiften är beslutad till 45 kronor. 

 

1986 Årsmöte 29/3 Totalt har 8 möten genomforts 

          PRO-kören firar sitt l0-årsjubileum den 16/10 

 

1987 Årsmöte t7/2 Totalt har 9 möten genomförts. 

          Kaffebröd på mötena diskuterades, hembakt eller butikköpts. 

 

1988 Årsmöte 16/2 Riksordföranden Lars Sandberg medverkar 

 

1989 Årsmöte 21/2 

          17/l0 firar föreningen sitt 25-åsjubileum med en fest 

 

1990 Årsmöte 20/2 Riksordföranden Lars Sandberg medverkar 

          Totalt har 9 möten genomförts, samtliga i Folkets Hus. 

 

1991 Årsmöte 20/2 Riksordföranden L ars Sandberg medverkar 

          Totalt har 9 möten genomförts i Folkets Hus. 

          Medlemsantal vid årets slut 255 st. 

 

1992 Årsmöte 19/2 

           Totalt har 9 möten genomförts under året. 

           Medlemsantal vid årets slut 255 st 

 

1993 Årsmöte 17/2 Totalt har 9 möten genomförts under året. 

          Medlemsantalet vid året slut 257 st 

          Gymnastik, resor och studier har genomförts . 

 

1994 Årsmöte 16/2 Riksordföranden Lars Sandberg medverkar. 

          Totalt antal möten 9 st samtliga i Folkets Hus. 

           Medlemsantal vid årets slut 255 st 
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1995 Årsmöte 

          Medlemsantal vid årets slut 266 st. 

 

1996 Årsmöte 2L/2 med 110 medlemmar närvarande. Totalt genomfördes 9 

          möten med omkring 100 deltagare per möte. Som mest 140 deltagare. 

          För första gången har vi egen föreningslokal på Sannerudsgatan. 

 

1997 Årsmötet genomfördes 11/2 med 120 medlemmar närvarande. 

          Totalt genomfördes 8 möten med ca 100 deltagare per möte och som 

          mest 130 st. Medlemsantalet var vid årets slut 297 st. 

 

1998 

 

1999 Årsmöte 17/2 totalt har 8 möten genomförts under året. 

 

2000 9 möten har genomförts under året varav årsmötet den 16/2 med 110 

          medlemmar närvarande. Livlig aktivitet på alla områden. 

          16 studiecirklar med 172 deltagare. 

          Medlemsantalet vid årets slut 328 st. 

 

2001 Medlemsantalet växer och är nu 354. Aktiviteten på alla områden ökar 

          och lokalen på Sannerudsgatan börjar bli trång. Kontaktverksamheten har 

          Under året byggds upp. I studiecirkel ar vi sett närmare på utvecklingen                                                 

          för äldre i Kil. Ett material har framställts 

          "Att leva och bo i Kil på äldre dar" 

          Detta har överlämnats till Kommunen och Kilsbostäder och vi hoppas på 

          förbättringar. 

          9 möten har genomförts varav årsmöte den 15 februari med 130 

          medlemmar närvarande. 

          Dehagandet i 25 studiecirklar var 253 st 

 

2002 10 möten har genomförts varav årsmöte den 13 februari med 116 

           medlemmar närvarande. 4 utåtriktade trivselträffar har genomförts 

           Arbete förr att förbättra pensionärernas situation i samhället har 

           intensifierats. En del av våra planer har genomförts. 
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          Vi har haft en omfattande friskvårds- och reseverksamhet. 

 

          Vi deltog vid Lars Sandbergs begravning i Kils kyrka och PRO-kören fick 

          stort beröm för sitt framförande. 

 

          29 studiecirklar har genomförts med 261 deltagare. Datautbildning är 

          störst med 8 cirklar. 

 

          Friskvård har ökat kraftigt på de flesta områden. 

 

          Medlemsantalet är nu 380. 

 

2003 Nu har vi blivit över 400 medlemmar, närmare bestämt  411  st. 

          11 möten har genomförts med årsmöte den 26 februari där 110  

          medlemmar deltog.  Ekonomin är ett problem då aktiviteten och antalet 

          medlemmar ökar.  Dansverksamheten går bra och dess överskott           

          räddar en dålig ekonomi. För att underlätta arbetet har en detaljplan  

          upprättats vilket också kan ses som en arbetsordning. 

          I distriktsstyrelsen och även dess arbetsutskott deltar två av föreningens 

          medlemmar. 

 

2004 Under året har 10 möten genomförts varav årsmöte den 25 februari med 

          134 deltagare. 

          Föreningen fyller nu 40 år och firar detta som ett möte den 15/12 med 

          148 deltagare.  Distriktsordförande Sture Forselind deltar och håller ett 

          högtidstal. 

          Medlemsantalet är nu 436. 

 

2005 Medlemsantalet fortsatter att öka och är nu 461 st. 

          l0 möten har genomförts med 143 deltagare som mest. 

          Årsmötet genomfördes den 23 februari med 125 deltagare. 

          Därutöver har 4 trivselträffar genomförts. 

          Bouleverksamheten ökar kritigt kanske beroende på de banor som       

          anlagts  vid PRO-lokalen. 
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2006 Mötesdeitagandet sjunker något men är dock  som högst  112 st. 

          Årsmötet genomförts den 22 februari med 85 deltagare. 

          Medlemsantalet är ganska oförändrat 466 st. 

 

          Boendet på Karlslunds gruppboende blev en het fråga med mycket samtal 

          och träffar med kommunen. Boendet blev dock kvar. 

          Att genomföra en längre resa prövades och en resa till Bornholm     

          genomfördes  

          genomfördes. Detta blev den l8 - 20 september med 48 deltagare, resan          

          blev lyckad. 

 

          Kontaktverksamheten har ökat med flera hembesök. 

 

          Deltagandet i studiecirklar var 28 cirklar med 297 deltagare. 

 

2007 10 möten har genomförts under året med högst 140 deltagande     

          medlemmar. Årsmötet genomfördes den 21/2 med 95 deltagare. 

 

          Viktiga frågor under året är skillnaden på skatt mellan löntagare och 

          pensionärer som vi anser orättvis. 

2008 Vi har nu blivit 492 medlemmar. Kampen mot orättvisa skatter fortsätter.  

          Kontaktombuden utdelar material genom hembesök och får på så vis en 

          god kontakt med våra medlemmar som inte kan komma till möten av 

          olika anledningar. 

2009 Kamp mot kommunala försämringar diskuteras och drivs i 

          pensionärsrådet. 10 möten har genomförts med högst 128 deltagare. 

          Årsmötet genomfördes den  18/2 med 105 deltagare. 

          Deltagandet i studiecirklar är rekordstort med 444 deltagare i 43 cirklar. 

          Medlemsantalet är nu 500 st. 

2010 10 möten har genomförts med högst 128 deltagare + tre trivselträffar. 

          Årsmötet genomfördes den 17/2 med 85 deltagare. 

          Matdistribution och hemmaboende diskuteras på flera möten liksom  

          KPRs organisation. 

          PROs ”Äldrebarometer” diskuteras vid ett flertal tillfällen. 
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2011 Mötesdeltagandet har sjunkit något och var högst 95 st. Kanske beroende 

          på lokalfrågan. Kils komumun erbjuder nu lokaler i Kil Arena kostnadsfritt 

          men vi anser att det ligger för avlägset och avstår tills vidare. 

 

          Årsmötet genomfördes den 15/2 med 90 deltagar. 

                                   

          Studierna omfattade 34 cirklar med 310 deltagare. 

          Litteratur har blivit det största ämnet med 6 cirklar och 58 deltagare. 

          Medlemsantalet  är nu 520 st. 

  

2012 Antalet möten har varit 10 st  varav årsmötet som genomfördes den 21/2. 

          Information har getts av Kils Hemträdgårdsförening och  Fonus. 

          Socialförvaltningen och Räddningstjänsten.  

          Medlemsantalet är nu 510 st. 

 

2013 11 möten har genomförts under året varav årsmötet den 19/2. 

          Medlemsantalet är nu 531 st. 

              
              

 


